



展城館公告
展城館翻新工程通知

展城館將於 2019年9月1日至2020年第四季 進行翻新工程，以提升館內設施。在上述期間，部分展區(包括地下全層、三樓全層、四樓全層)將會關閉，其餘不受影響之一樓及二樓展區將會如常開放，地下將設臨時出入口。不便之處，敬請見諒。

工程期間，請勿進入工地範圍，以免發生危險。

如對上述事宜有任何查詢，可致電 3102 1242 與展城館職員聯絡。

展城館 啓
2019年7月1日

Date: 1 July 2019

City Gallery Notice
Revamp Works at the City Gallery

Notice is hereby given that City Gallery will be partially closed for revamp works **from 1 September 2019 to 4th quarter of 2020** to upgrade the exhibition facilities. The exhibition zones on Ground Floor, 3/F and 4/F would be temporarily closed whilst the exhibition zones on 1/F and 2/F will be open as usual. We apologize for any inconvenience caused.

To avoid accident, please do not enter the works area during the works period.

For queries, please contact staff of the City Gallery at 3102 1242.

Yours sincerely,
City Gallery